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Slovo na úvod 

 

 Milé děti, vážené kolegyně a kolegové, přišel oka-

mžik, na který jsme se všichni těšili – končí školní rok 

2012/2013 a před námi jsou prázdniny plné her, koupání, 

sportování, táboření a jiné zábavy. S některými z našich žáků 

se 28. června uvidíme naposledy. Proto bych jim chtěl touto 

cestou poděkovat za práci, kterou odvedli na projektu Školy 

pro venkov. Ano je to tak. Po dvou letech usilovné práce žá-

ků i školního projektového týmu tvořeného učiteli tento pro-

jekt končí. 

 V současnosti se již tisknou nové učebnice o Lipově – 

Regionální pracovní sešity – i soubory pracovních listů 

k nim, takže od příštího školního roku je budou žáci naší ško-

ly používat ve výuce různých předmětů na obou stupních. 

V několika minulých týdnech jsme na učebnicích prováděli 

poslední úpravy a kontrolovali je pro tisk, vybírali ještě 

vhodné fotografie a podobně. 

Tou nejvýznamnější událostí projektu byl ale projektový tý-

den, který se ve dnech 14. – 16. 5. konal na Novohradsku. 

Z naší školy se účastnilo 28 vybraných žáků 8. a 9. třídy a tři 

členové školního projektového týmu. Náklady na dopravu, 

stravu a ubytování byly hrazeny z prostředků projektu. Naší 

hostitelskou školou byla ZŠ a MŠ Horní Stropnice. Co se na 

projektovém týdnu dělo, co jsme viděli a zažili, kde jsme by-

li, co jsme tam jedli a jak se tam žákům líbilo, se dočtete  



 

 

v jejich vlastních reportážích, které tvoří obsah tohoto časo-

pisu.  

 Rád bych ještě jednou poděkoval za odvedenou práci 

na projektu žákům celého druhého stupně a členům školního 

projektového týmu a také panu řediteli za pomoc a podporu 

při nutných změnách ve výuce související s pracemi na pro-

jektu. 

Hezké prázdniny! 

 

Tomáš Zajíček                                                                     

manažer školního projektového týmu ZŠ Lipov 
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Výlet do Novohradských hor 

 

1.den 

 

 14.5. 2013 jsem už nemohla ani dospat. Natěšená jsem 

stála ráno před školou a netrpělivě vyhlížela autobus i 

s ostatními spolužáky, který nás měl odvést do Novohrad-

ských hor.  

 Konečně jsme se dočkali. Autobus přijel a my začali 

obdivovat jeho úžasnou růžovou barvu. Hned jsme zaplnili 

jeho zavazadlový prostor našimi taškami a šli si sednout na 

místa uvnitř. Všichni se hrozně těšili, až přijedeme na místo. 

Jen co jsme ujeli pár kilometrů, už nás začalo drncání auto-

busu uspávat. Po půli cesty byla přestávka na jedné benzíno-

vé pumpě, kde jsme se občerstvili a nabrali nové síly na zby-

tek cesty. V Telči jsme si udělali další zastávku. Bylo tam 

krásně. Všichni obdivovaly domy a radnici. Chvíli jsme měli 

rozchod, ale potom jsme se vrátili k našemu krásnému auto-

busu a pokračovali v cestě k cíli. Přijeli jsme ke sportovní 

hale, kde jsme se měli po zbytek výletu stravovat.  

 Jakmile přinesli jídlo, začali jsme s chutí jíst. Někteří 

se dokonce stihli za těch pár minut, co jsme tam byli, ušpinit 

od omáčky. Po vynikajícím obědě jsme měli exkurzi po zdej-

ší krajině. Viděli jsme například Šáchovu alej, v ní 400 let 

starý strom, ale i spolužaččinu botu v blátě.  Když už jsme se 

blížili ke kempu, kde jsme měli být ubytovaní, házelo to 

s námi, div jsme si nevybily zuby. No jo, ty české silnice a 

dálnice.  

 Přijeli jsme na místo, rozběhli se k chatkám a vybírali, 
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 ve které budeme spát. Byly hezké, jen nás překvapilo, 

že tam byla jedna zásuvka pro čtyři lidi, kteří si potřebovali 

nabít mobilní telefony. Proto jsme se rozhodli, že se zkusíme 

zeptat na recepci, jestli tam nějakou nemají. K našemu štěstí 

nám ji půjčili. Zato jsme potom měli celý výlet v chatce 

spoustu lidí, kteří si u nás chtěli telefon nabít. Povečeřeli 

jsme a šli do chatek. Večerka byla ve 22:00.  

 Ulehli jsme a těšili se na další den výletu. 

 

                                                                                                            

Andrea  Marečková, 9.tř. 

Školní výlet   

 

2. den 

 

 Byli jsme ubytovaní v campu v chatkách po čtyřech.  

 Druhý výletní den 15. 5. v 7:45 jsme měli snídani.  Po 

ní jsme si vzali malé tašky a jeli jsme autobusem ke Kraví a 

Kuní hoře. První jsme vyšli na Kraví horu. Cesta byla celkem 

namáhavá a po cestě jsme viděli Napoleonovu hlavu. Po vý-

stupu na horu  jsme se šli podívat na vysílač. Z vysílače byl 

krásný výhled na krajinu. Potom jsme vyšli na Kuní horu a ta 

cesta na ni byla ještě horší než cesta na Kraví horu. Tam jsme 

měli chvilku odpočinek, pak jsme vyrazili do vesnice, kde na 

nás měl na parkovišti čekat autobus. 

 Odjeli jsme na oběd do Sportovní haly. Když jsme vy-

sedli z autobusu, byl tam strašný zápach, tak jsme to rychle 

přeběhli do haly. Po obědě jsme měli ještě chvilku čas, tak 

jsme si šli zahrát fotbálek a kluci přemýšleli i nad kuleční-

kem. Nakonec jsme si zase nasedli do autobusu a jeli jsme do 

Horní Stropnice, kde jsme se šli podívat do Základní školy. 

Škola nebyla moc pěkná, my máme naši školu lepší a útul-

nější. Po prohlídce školy jsme šli po vesnici na obecní úřad, 

koupaliště a do kostela.  

 Pak jsme měli chvilku rozchod. Všichni jsme se nahr-

nuli do obchodu s potravinami. Navečer jsme se vrátili zpět 

do campu.  

 Zbylé odpoledne jsme hráli fotbal, volejbal, ragby, 

někteří se dívali na filmy. Mezi 18:00 – 19:00 hodinou jsme 

večeřeli, měli jsme ji tentokrát dříve, protože  jsme chtěli  
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Školní výlet   

 

3. den 

 

 Třetí den v Novohradských horách jsme zahájili sní-

daní v půl osmé ráno, která se ale opozdila o půl hodiny. 

  Po snídani nás čekalo uklízení chatek a balení věcí. 

Potom jsme si nastoupili do autobusu a vyjeli jsme na hrad 

Rožmberk. Cesta mohla trvat tak hodinu. Po vystoupení 

z autobusu v cíli jsme museli jít chvíli do kopce, až jsme do-

razili k hradní bráně. Brána byla otevřená a my jsme jí vstou-

pili na dvůr, kde jsme si sedli na lavičky. Tam jsme si chvíli 

povídali nebo jsme si šli něco koupit, protože prohlídka měla 

začít v jedenáct hodin. 

 Po uplynutí půl hodiny prohlídka začala. Šli jsme po 

dřevěných schodech do prvního patra, které jsme prošli skoro 

celé. Mně se osobně nejvíc líbila místnost s obrazy vojevůd-

ců křížových výprav. Na hradě jsme prochodili asi hodinu a 

půl. Po prohlídce jsme si mohli ještě něco koupit, a pak jsme 

se vrátili k autobusu a jeli jsme do města. Tam nám učitelé u 

kašny rozdali oběd. Když jsme oběd snědli, čekala nás už 

cesta domů. Bylo naplánováno jen několik zastávek. První 

z nich byla po dvou hodinách u benzínové pumpy. Cesta tr-

vající do druhé přestávky byla o něco delší. Taky se začal 

motor přehřívat, takže autobus zastavil někde na silnici ob-

klopené stromy. Další cestu jsme poslouchali hokejové utká-

ní. Na třetí zastávku jsme zastavili za Brnem na občerstvení 

v blízkém McDonaldu o půl páté večer. Měli jsme před                           

navečer opékat. 

 Kolem 20:00 hodiny šli kluci s panem učitelem Zajíč-

kem nachystat ohniště. Pak jsme se k němu všichni nahrnuli 

a opékali jsme si špekáčky. O něco později šel Viktor pro ky-

taru a začal hrát a my jsme zpívali. 

 Ti, kteří byli více unavení, se šli osprchovat, nebo hrát 

karty. Zbytek pořád ještě zpíval. 

  Ve 24:00 jsme měli večerku. Všichni museli být ve 

svých chatkách. My jsme si na naší chatce ještě povídali. Ale 

to udělali asi všichni. 

   A tak skončil náš úžasný druhý den výletu.  

 

Maňáková Denisa, 9.tř 
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sebou ještě dvě hodiny cesty. Po uplynutí dvou hodin, což 

bylo asi o půl sedmé večer autobus zastavil v Lipově u školy 

a o něco později v Louce u kapličky.  

 A tak skončil třídenní výlet v jižních Čechách, který 

se mi moc líbil, a kdyby to bylo možné, rád bych si ho zopa-

koval. 

 

 

                                                                  David  Lajza, 9. tř.  
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Družba se ZŠ Hrochoť 

 

 Ve čtvrtek 30. 5. přijeli do naší školy ZŠ a MŠ Jaro-

míra Hluboká děti ze slovenské školy Hrochoť. 

 My, žáci 9. a 8. tř. , jsme měli  za úkol připravit pro ně 

program na tento den. Sešli jsme se v 15. 30 hod ve škole a 

čekali jsme na ně. Měli jsme s nimi hrát různé míčové hry. 

Dívky hrály přehazovanou a vybíjenou a hoši florball a ven-

ku na školním hřišti fotbal. 

  Lipovská škola ve všech zápasech zvítězila, ale byly 

to těžké souboje. Po 

skončení všech her 

jsme odešli domů. 

Vrátili jsme se zpět až 

v 19 hodin. Sraz byl 

nyní na fotbalovém 

hřišti, kde se měla ko-

nat diskotéka a opé-

kání špekáčků.  

 Já osobně jsem si říkala, že tam bude celkem nuda, ale 

po chvilce jsem změnila názor. Pan učitel Mgr. Petr Galečka 

nám dal na starosti pouštění hudby v jeho notebooku. Hned 

po první písničce jsme rozpoutali velmi dobrou atmosféru. 

Na hřišti se začalo tancovat. Nebylo ani třeba začínat jako 

první, protože děti z Hrochotě začali tancovat. My jsme se 

přidali k nim a začali se s nimi seznamovat. Bylo to velmi 

příjemné. Tancovali jsme s nimi až do 22 hodin večer. Mezi-

tím se opékaly špekáčky, pojídalo se. 

 Mně se ten den strašně líbil, i když mě bolely nohy 

ještě další dva dny J . Nejčastěji jsem tancovala se svou  



 

 

spolužačkou Andrejkou. My dvě jsme tam asi tancovali nej-

více s klukama z Hrochotě.  Kolem 21 hodiny se rozpršelo, 

což nebylo dobré. Nás to ale neodhradilo a tancovali jsme dál 

i v dešti. Žáci z Hrochotě uměli velmi dobře tancovat. 

 Některé děti se tam jenom došli podívat a vůbec se 

nezapojili do zábavy. Po 22 hodině jsem toho měla akorát. 

Nohy mě bolely, boty jsem měla špinavé od blata, a tak jsme 

se s Adrejkou rozhodly, že půjdeme domů, protože už odchá-

zeli i z Hrochotě. Trvalo nám to ještě několik minut, než 

jsme odešli, protože jsme se s nimi ještě dlouho loučili. Po 

dlouhém loučení jsem řekla, že se uvidíme v pátek ve škole, 

protože tady měli zůstat na udělování ceny Anny a Jaromíra 

Hliníkových. Při této příležitosti měli i vystupovat. Popřáli 

jsme si pěkný zbytek večera a šli jsme domů.  

 Doufám, že příští rok přijedou znovu a my se s nimi 

opět uvidíme. Tak, jak jsem se netěšila na ten den, tak se mi 

moc líbil.  

Anna Prášková, 9.tř. 

Udělování ceny A. a J. Hlubíkových 

 

Byl pátek 30. 5. 2013. 

 Před udílením 

cen byl program růz-

ných kroužků - Li-

povjánek, cimbálová 

muzika nebo vystou-

pení tanečních. Bylo 

toho opravdu hodně a 

na samotném konci 

programu vystoupili 

také hosté z Hrochotě, kteří nám předvedli své folklórní umě-

ní a jejich kroje.  

 Po kulturním programu si vzal slovo pan Mgr. Jiří Šá-

cha, ředitel školy, který řekl pár slov na úvod a začal 

s udělováním cen Anny a Jaromíra Hlubíkových. 
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 Jako první do-

stávali ceny žáci 

z prvního stupně. Pře-

devším to byli ceny za 

Lipovjánek, ale i za 

sportovní akce. Potom 

se přešlo k udělování 

cen na druhém stupni, 

které bylo mnohem za-

jímavější. Bylo také rozdáno mnohem více cen, než na 1. 

stupni. Byly udělovány především za sportovní reprezento-

vání školy, ale také Lipovjánek, cimbálová muzika, taneční 

nebo různé vědomostní soutěže byli velmi pěkně odměně-

ny. Avšak všichni žáci čekali na samotný konec udělování 

cen. Měli být oceněni ti nejlepší žáci. Všichni netrpělivě 

čekali, kdo to bude. Slova se ujal pan ředitel, který začal 

s vyhodnocováním od třetího místa. Na třetím místě skončil 

Jan Sečkař, druhé místo obsadil Nikolas Dohnal a konečně 

na prvním místě skončil Patrik Škopík. Patrik tomu nemohl 

uvěřit a byl velmi šťastný. Po ukončení mu všichni gratulo-

vali.  

 Na závěr 

jsme uklidili tělo-

cvičnu a s dobrým 

pocitem jsme od-

cházeli domů.   

                                                             

Petr Čajka, 9. tř. 
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 Závěrem několik fotografií z tohoto školního roku: 


